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Närvarande: Spelarrådet i Herrlaget; Anton Persson, Samuel Åslin,
Föräldrarepresentanter Herr utv; Mariah Fransson, P07; Anki Sahlström P08/09;  Annika
Andersson, P12; Mariah Fransson, P13; Lina Nordström P14; Mariah Fransson, Dam utv;
Lars- Åke Eliasson F07/08; Pål Hansson
Sektionen; Stina Thysell Persson, Jesper Sydlén, Katarina Hampusson, Katarina Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Presentations-
runda

Herrlagets spelarråd: vi har ingen fråga med oss, men vi
önskar att ni peppar era spelare att komma och titta på våra
matcher. Vi är väldigt många i laget, 25-30 st
Vi har en fråga till herrlaget om de kan komma ut till olika lag
och hålla i tex en träning. De yngre tycker att det vore väldigt
roligt. Anton och Samuel kollar upp det.
Herr utv: Inga frågor, väldigt få spelare, de tycker att det är
tråkigt att de är så få på träningarna, för de som lånas in till
match har ju egna träningar och kommer inte alltid på
träningarna.
P07; små matchtröjor i år, 19 st spelare
P12: Hur lånar vi in spelare i föreningen? Vi är ca 12 st,
alldeles för få
P14: Inga frågor, väldigt många spelare
Dam utv; inga frågor, men är ca 19 st
P08/09; små matchtröjor, annars inget annat
P13 Inga frågor
F07/08 vi är väldigt nöjda med våra tränare, inga frågor, 17 st

Corona, info -
matcher,
träningar mm

Rekommendationer från Västerbottens innebandyförbund;
vi kör som vanligt, men byter inte sida vid match och tar inte
varandra i hand och tackar efter match
Stanna hemma vid symptom, gäller alla!
Träningar

På gång från
sektionen

Gästtränare förra veckan med P08/09, F07/08 och herrlaget

Utbildningar till ledare; vi vill att alla ledare går
grundutbildningen först



Målvaktsträningar
för de äldre; 17/11, 15/12, och slutet av jan
för de yngre; 24/11, 8/12 och i januari

Efter jul så blir det träning med fokus på knä och
skadeförebyggande arbete och rörelse rikedom

Lite mer:
- Stödfonden, för att ge alla barn/ungdomar möjlighet att
idrotta. Den kommer även att översättas till olika språk
-Kamera och stativ finns om man vill livesända sina matcher
-Ipad finns om man vill direktrapportera matcherna i IBIS
-Inga utbetalningar behöver göras till domarna, det sköts
digitalt
-Har äntligen fått bort “farliga” saker i hallen.Påminnelse att
sätta skydd för handbollsmålen och ta bort vagnar runt sargen
vid träning och match
- Svif kommer finnas på julskyltningen, tävlingar, lite
försäljning och information från föreningen

Bingo,
bingolotter till
uppesittarkväll,
Vännäshäften
och Rally - Vm

Bingon är föreningens största inkomstkälla. De äldre lagen
turas om att jobba där. Nu under hösten är det F07/08 och P07
som ska jobba innan jul.
Bingolotter till uppesittarkvällen den 23/12 - varje spelare ska
sälja 3 lotter var
Vännäshäftena kommer efter jul - varje spelare ska sälja
varsitt häfte
Förut jobbade vi på Nolia och fick en inkomst av det, men nu
kommer vi att jobba på VM-rallyt, 27-28/2. Alla lag kommer
behöva vara med och jobba förutom P/F-14. Alla funktionärer
kommer att få utbildning i säkerhet innan.
Packa varor på Ica innan jul, herrlaget ska göra det en dag och
dam/herr utv delar på en dag

Sociala medier Svif finns på instagram och facebook, följ gärna
Ansvariga för sidan är Viktoria Svanbro och Carina på
kansliet



Nya matchtröjor
kommande
säsong

Nike och intersport har brutit sitt samarbete och from 1/1-22
har vi ett nytt avtal med Adidas. Därför har vi inte kunnat
köpa nya matchtröjor i rätt strl i Nike.
Vi kommer nu att ha svart-svart-svart som färger på strumpor,
shorts och matchtröja
Vi gissar att innebandyn inte hinner få nya adidaströjor denna
säsong, utan det är nog fotbollen som får dem till sommaren

Vi funderar på vart L-tröjorna i Nike har tagit vägen? Vi i
sektionen kollar med tröjansvarige Maria och försöker att hitta
dem.

Utdrag ur
belastnings-
registret

Började gälla 1/1 -20 och detta gäller alla ledare runt laget.
Om man ska åka på cup måste även de föräldrar som ska bo
med laget lämna in ett utdrag.

Låna spelare
från andra lag

Lagansvar

Om man har få spelare i ett lag och man behöver låna spelare
ska man i första hand kolla med det yngre laget. Om man inte
kan låna därifrån för att de tex har match, så kan man låna
från det äldre laget. Men då måste man tänka på att de som
behöver extra matchträning bör få spela i första hand.
Toppning av lag är inte ok i kommunserien.
Det är alltid ledare som kontaktar de andra ledarna ang att
låna spelare, det är inte något som föräldrar sköter.

Varje lag har en kontaktperson från sektionen som man i
första hand ska ta kontakt med. Lista på vem som är till
respektive lag kommer här nedan:

Herrlaget; Stina
Herr utv; Peter
Dam utv; Jesper
P07; Katarina H
F07/08; Katarina H
P08/09; Lotta
P10; Lotta
F09/10; Jesper
P11; Lotta
F11; Katarina E
F12; Jesper
P12; Katarina E
F/P13; Peter
F/P 14; Katarina E och Jesper



F/P15; Katarina H

Innebandygala Vi hoppas att vi i slutet av säsongen kan ha innebandygalan i
år. Datum kommer inom kort. Vi kommer att behöva hjälp
från föräldrar i alla lagen för att kunna genomföra
innebandygalan.

Övriga frågor Matchtröjorna - vi måste hitta L-tröjor. Många spelare spelar
med alldeles för små matchtröjor

Nu är det möte enbart för sektionen

Budget Vi börjar med budgeten. Men vi hinner inte så långt
Vi fortsätter onsdag 17/11 och onsdag 24/11

Katarina E
och Stina

Ordförandeträff
Västerbottens
innebandy-
förbund
Måndag 22/11

Katarina E och Stina går på det

Bollskoj för
F/P -15

Någon behöver prata med Tom och bestämma två tillfällen
som han kan hålla i.
Skriva utskick och dela ut i skolor och lägga ut på hemsidan.
Vi kör söndagarna  28/11 och 5/12
De tider det blir är: söndagar kl 9.00-10.00 för tjejer och
10.00-11.00 för killar - allt i Liljahallen

Katarina H
och Jesper

Grim -
rörelserikedom,
fysioterapi.

5 sammanhängande tillfällen, med start i januari.
Jesper tar kontakt med Grim och planerar upp det.

Jesper

Övriga frågor Vid skada hos spelare, ska man kontakta Svenska
innebandyförbundet. Länk finns under dokument,
idrottsförsäkringar och Svenska innebandyförbundet,
Här är en direktlänk till pdf:
https://www.laget.se/Spoland_Vannas/Document/Download/1
446904/8216248

Noterats av Katarina E

https://www.laget.se/Spoland_Vannas/Document/Download/1446904/8216248
https://www.laget.se/Spoland_Vannas/Document/Download/1446904/8216248

